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Jednání  sociálně  zdravotní  komise  konané  dne  24.7.  2019

Přítomni:

MUDr.  Jan  Vodička..... Růžena  Domová

Marcela  Hánová Ing.  Zina  Petrásková

Ludmila  Zbytovská

Z důvodu  uvolnění  bytu  v DPS v ul. Mrázkova  bylo  svoláno  jednání  SZK. Z evidovaných  žádostí  byla

vybrána jako potřebná uchazečka p. .

V dalším  jednání  komise  p. Petrásková  požádala  předsedu  komise,  zda by nemohl  na RM přednést

požadavek  na rozšíření  výtahu  na poliklinice  v Soběslavi  tak,  aby  v něm  mohl  být  přepravován

pacient  na Iůžku.  Jedná  se problém  klientů  Senior  domu  Soběslav,  který  řeší  z důvodu  návštěvy

odborných  lékařů  na poliklinice,  kdy  tito  nemají  návštěvní  službu.

Na další  jednání  SZK p. Háková  připraví  u předvybraných  žadatelů  na základě  šetření  v domácnosti

podklady  pro rozhodování  o dalších  nájemcích  bytů  v DPS.

Zapsa : Ja 


